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PROTOKÓŁ NR XLVIII/18                
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 18 października 2018 roku o godz. 10:00 

w sali remizy strażackiej przy ulicy Szkolnej 2 w Bojanowie 
 

Otwarcia sesji o godz. 915 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie Pan 

Jarosław Bartkowiak. Przewodniczący powitał Radnych, a w ich imieniu: 
- Burmistrza Bojanowa Pana Macieja Dubiela, 
- Zastępcę Burmistrza Bojanowa Pana Krzysztofa Kurpisza, 
- Skarbnika Gminy Panią Patrycję Kubiak, 
- Radcę Prawnego Pana Piotra Dubickiego, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, kierowników referatów,  
- Dyrektorów Szkół i Przedszkoli, sołtysów, przedstawiciela lokalnych mediów. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Po przywitaniu wszystkich przybyłych na XLVIII sesję Rady Miejskiej w Bojanowie,  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy 15 osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 

13 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 
  

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń. 
 

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej. 
 

Pan Jarosław Bartkowiak zwrócił się z zapytaniem, czy są propozycje zmian do 

przedstawionego przy zawiadomieniach porządku obrad? 
Zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XLVIII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLVII/18 z sesji, która odbyła się 28 września 2018 roku. 

4. Zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych za-

rządzeniach. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątko-

wych radnych Rady Miejskiej w Bojanowie.  

8. Informacja Burmistrza Bojanowa o złożonych oświadczeniach majątkowych.  

9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie z kadencji 2014-2018. 

10. Informacja o zrealizowanych przez Gminę zadań w kadencji 2014-2018. 

11. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z kadencji 2014-2018. 

12. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rol-

nictwa i Ochrony Środowiska z kadencji 2014-2018.  

13. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdro-

wia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego z kadencji 2014-2018. 

14. Funkcjonowanie placówek oświatowych w Gminie Bojanowo.  
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15. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zatwierdzenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Bojanowo,  
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

16. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zakończenie. 
 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XLVII/18 z sesji, która odbyła się 28 września 2018 roku. 
 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 września 2018 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 
Za propozycją Pana Jarosława Bartkowiaka głosowali wszyscy obecni na sesji radni-13 głosów 

„za”. W związku z powyższym protokół Nr XLVII/18 z sesji, która odbyła się w dniu  

28 września 2018 roku został przyjęty jednogłośnie. 
 

Do pkt. 4. Zapytania radnych.  
 

Głos zabrał Pan Zygmunt Maćkowiak, który na wstępie dodał, że został rozstrzygnięty drugi 

przetarg na przebudowę drogi gminnej Golina Wielka- Wydartowo Pierwsze. Pytanie- kiedy 

ruszą prace? 

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że pierwszy przetarg został unieważniony, gdyż kwoty 

zaproponowane przez wykonawców znacznie przewyższały nasze możliwości finansowe  

(w budżecie zaplanowana kwota wynosi 197.000 zł). W pierwszym przetargu wpłynęły cztery 

oferty. Najkorzystniejsza oferta zaproponowana przez wykonawcę wynosiła 291.000 zł, 

najdroższa 395.000 zł. Została wówczas podjęta decyzja, że ogłaszamy drugi przetarg.  

W drugim przetargu wpłynęły dwie oferty: 

1) P.P.H.U Matuszewski Mirosław Matuszewski z Dębna Polskiego, Rawicz 

2) Usługi Sprzętem budowlanym Krzysztof Rogala z Sobiałkowa, Miejska Górka 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma z Rawicza na kwotę ok. 233.000 zł. Są to niższe kwoty 

niż w pierwszym przetargu, ale nadal przewyższają zaplanowany budżet. Druga oferta została 

złożona na kwotę 280.000 zł. Przetarg został rozstrzygnięty i w przyszłym tygodniu nastąpi 

podpisanie umowy. Następnie Pan Burmistrz dodał, że został również przedłużony termin 

rozliczenia dotacji z Urzędem Marszałkowskim w Poznaniu (otrzymana dotacja wynosi 

118.000 zł). Z racji tego, że przedłużyła się procedura uzyskania decyzji z Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska z Poznania, przetarg mogliśmy ogłosić dopiero we wrześniu. Został 

również przedłużony termin rozliczenia dotacji z Urzędem Marszałkowskim do 15 grudnia.  

W miesiącu listopadzie droga na tym pierwszym etapie powinna zostać już zrealizowana.  

Ustosunkowując się do przedmówcy Pan Zygmunt Maćkowiak zwrócił się z zapytaniem, czy 

w związku z powyższym termin realizacji zadania to koniec listopada? 

Na powyższe Pan Krzysztof Kurpisz wyjaśnił, że termin realizacji zadania jest do 10 grudnia.  

Następnie Pan Zygmunt Maćkowiak zwrócił uwagę, aby przy realizacji niniejszej drogi, czy to 

w trakcie czy już po, przyciąć gałęzie drzew.   

Odpowiadając Pan Burmistrz dodał, że uwzględni niniejszą prośbę. Na chwilę obecną ruch jest 

niewielki, ale po zakończeniu inwestycji, z pewnością będzie jeździł większy sprzęt.   

Następnie Pan Piotr Nadrowski dodał, że przy niniejszej drodze (w krzakach) znajduje się co 

kawałek małe wysypisko śmieci.  

Ustosunkowując się do przedmówcy, Pan Maciej Dubiel poinformował, że dzikie wysypiska są 
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naganne. Jeżeli takie rzeczy mają miejsce, prośba żeby przekazywać powyższe informacje. 

Podczas ostatniej narady sołtysów, jedna Pani sołtys przekazała informację, że na wysokości 

miejscowości Pakówka a końcem Wydartowa Pierwszego znajduje się wysypisko śmieci. Po 

interwencji urzędu, sprawa została zgłoszona na policję. Sprawcę bardzo szybko udało się 

ustalić, gdyż w wyrzuconych śmieciach znajdowały się dane adresowe.   

 

Więcej pytań nie było, w związku z powyższym Pan Jarosław Bartkowiak przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 
 

Do pkt. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Do pkt. 6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.  
 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

W związku z brakiem pytań ze strony Państwa radnych do przedstawionej reprezentacji,  

Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach. Informacja stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Do pkt. 7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach 

majątkowych radnych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

Realizując obowiązek ustawowy, Pan Jarosław Bartkowiak przedstawił informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych Państwa radnych. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 

do protokołu.  
Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż w dniu 16 października 2018 roku do Biura 

Rady wpłynęło pismo z Urzędu Skarbowego dotyczące 14 oświadczeń majątkowych radnych 

Rady Miejskiej w Bojanowie. W niektórych oświadczeniach Państwo radni popełnili drobne 

błędy (6 osób). Pismo Urzędu Skarbowego stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

W związku z brakiem pytań ze strony Państwa radnych do powyższej informacji, Pan Jarosław 

Bartkowiak przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  
 

Do pkt. 8. Informacja Burmistrza Bojanowa o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
 

Przystępując do niniejszego punktu, Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o piśmie  

otrzymanym z Urzędu Skarbowego dotyczącego oświadczeń majątkowych dyrektorów  

i kierowników podległych jednostek organizacyjnych. Nieścisłości w oświadczeniach nie było; 

drobną uwagę skierowano w stosunku do jednej osoby. Pismo z Urzędu Skarbowego stanowi 

załącznik nr 7 i 8 do protokołu. Pisemna informacja skierowana do Rady Miejskiej stanowi 

załącznik nr 9 i 10 do protokołu.  
Pytań do przedstawionej informacji nie było. 
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Do pkt. 9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie z kadencji 2014-

2018.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawił sprawozdanie z pracy Rady 

Miejskiej w Bojanowie z kadencji 2014-2018. Informacja stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu.  
 

Do pkt. 10. Informacja o zrealizowanych przez Gminę zadań w kadencji 2014-2018.  
 

Pan Maciej Dubiel przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą zrealizowanych przez 

Gminę zadań w kadencji 2014-2018. Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 

Do pkt. 11. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z kadencji 2014-2018. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Jan Moryson przedstawił informację na temat 

prowadzonej przez siebie Komisji.  
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Do pkt. 12. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska z kadencji 2014-2018.   
 

Przystępując do niniejszego punktu, głos zabrał Pan Piotr Nadrowski, który zapoznał 

uczestników sesji z pracą kierowanej przez siebie Komisji w latach 2014-2018.  

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 

Do pkt. 13. Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego z kadencji 2014-2018.  
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Bezpieczeństwa Publicznego, Pani Wiesława Świerzewska przedstawiła informację o pracy 

Komisji w czasie trwania kadencji 2014-2018. 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 

Do pkt. 14. Funkcjonowanie placówek oświatowych w Gminie Bojanowo.  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że dyrektorzy szkół i przedszkoli złożyli wyczerpującą 

informację na temat funkcjonowania swojej placówki oświatowej na posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady. Na zapytanie, czy nasunęły się pytania od momentu posiedzenia Komisji Stałych 

Rady, żaden z radnych nie wniósł dodatkowych pytań do przedstawionych informacji na temat 

funkcjonowania placówek oświatowych. Wobec powyższego przystąpiono do kolejnego 

punktu.  
 

Sprawozdanie Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego stanowi załącznik nr 16 

do protokołu.  
Sprawozdanie Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu.  
Sprawozdanie Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach stanowi załącznik 

nr 18 do protokołu.  
Sprawozdanie Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu.  
Sprawozdanie Przedszkola w Trzeboszu stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
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Pisemna informacja dotycząca funkcjonowania Przedszkola Niepublicznego „Chatka 

Puchatka” stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
 

Do pkt. 15. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zatwierdzenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Bojanowo,  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej uchwały 

była tematem obrad Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 
 

W związku z brakiem pytań, przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali 

wszyscy obecni radni- trzynaście głosów „za”. 
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 18 października 2018 roku w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Bojanowo stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Do pkt. 15. Podjęcie uchwały w sprawie: 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021,  

 

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, Pan Jarosław Bartkowiak poinformował, 

że projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady przed posiedzeniem sesji  

i czy nasunęły się dodatkowe pytania?  

 

Pytań nie było, w związku z powyższym przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto 

dwunastoma głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym się”.  

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 

Do pkt. 15. Podjęcie uchwały w sprawie: 
c) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

 

Podobnie, jak w poprzednim punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt niniejszej uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady przed posiedzeniem 

sesji w dniu dzisiejszym. Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec powyższego przystąpiono do głosowania. Za podjęciem 

uchwały głosowało dwunastu radnych „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym się”.  

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 18 października 2018 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2018 rok stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 

Do pkt. 16. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 

Odpowiedź została udzielona w punkcie „Zapytania radnych”.  

 

Do pkt. 17. Wolne głosy i wnioski. 

 

Jako pierwsza głos zabrała Pani Wieńczysława Barteczka, która nawiązując do kwestii 

wyrzuconych śmieci w Pakówce, zwróciła się z zapytaniem czy policja sprawdziła czy 

powyższa osoba posiada kubeł i ma podpisaną umowę?  

Odpowiadając Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie wyjaśnił, że wspomniany 

obywatel posprzątał wyrzucone śmieci oraz posiada podpisaną umowę i kubeł. Ponadto 
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powyższa osoba została ukarana mandatem karnym.  

 

Następnie Burmistrz Bojanowa i Przewodniczący Rady wręczyli wszystkim obecnym radnym 

podziękowania w formie okolicznościowych tablo za swoją pracę na rzecz samorządu. Kwiaty 

otrzymały również panie odpowiedzialne za przygotowanie obrad, obecne na sali panie sołtys, 

a także wszystkie obecne panie sprawujące funkcje kierownicze w gminie.  

 

Po podziękowaniach, jako pierwszy głos zabrał Pan Leszek Janowicz, który na wstępie 

poinformował, że ze względu na wiek został zmuszony zrezygnować z dalszej pracy na rzecz 

naszej gminy. Serdecznie dziękuje wyborcom, że wybierali jego osobę na radnego. Żal jedynie 

jest do tego, że tak szybko mija czas. Słowa podziękowania zostały skierowane do koleżanek  

i kolegów, z którymi radny współpracował przez okres czterech lat na rzecz samorządu oraz do 

Pana Burmistrza i Pana Zastępcy Burmistrza. Na zakończenie Pan Janowicz życzył wszystkim 

radnym startującym w wyborach samorządowych, aby ponownie zostali radnymi, Panu 

Burmistrzowi kolejnej kadencji. Życzy, aby spełniły się wszystkie marzenia, żeby 

społeczeństwo doceniło trud pracy oraz składa życzenia zdrowia, wytrwałości i wszelkiej 

pomyślności na kolejną pięcioletnią kadencję. Serdecznie dziękuję.  

 

Następnie głos zabrał Pan Marek Kotlarczyk, który podziękował za współpracę.  

 

Głos zabrała również Pani Wiesława Świerzewska, która podziękowała wszystkim za 

współpracę i życzliwość. Cieszy się, że mogła zobaczyć jak wygląda praca w urzędzie, gdyż 

inaczej wygląda to z zewnątrz i nie na wszystko ma się wpływ.  Dziękuje, że mogła to poznać, 

gdyż nie jest łatwo i nie wszystkich można usatysfakcjonować. Wspólnie z Panem 

Burmistrzem, Przewodniczącym Rady „graliśmy do wspólnej bramki”. Ma nadzieję, że kolejni 

radni, czy burmistrzowie będą kontynuować to, co wspólnie zaczęliśmy. Wszystkim 

kandydatom życzę powodzenia. Dziękuję i życzę pomyślności.  

 

Po słowach podziękowania wyrażonych przez Panią Świerzewską, głos zabrał Pan Maciej 

Jagodziński. Na wstępie radny poinformował, że przez te lata był spostrzegany inaczej, gdyż 

miał odmienny głos. Mijające cztery lata spostrzega, jak grę w szachy. Były momenty, gdzie 

my jako radni, szliśmy do przodu, ale czasami niektóre projekty, nas przerastały. Wówczas 

trzeba było, jak ten konik, cofnąć się do tyłu po tych polach. Czy to było dobre dla gminy czy 

nie- wyborcy osądzą. Czasami żeśmy za szybko przyspieszali, w tym okresie przedwyborczym, 

jak ten goniec. Czasami robiliśmy roszady pomiędzy wieżami, nie ta inwestycja- to tamta. 

Myślę, że byłem nieraz głosem wstrzymującym władzę wykonawczą, co może wpłynąć na 

chwilę zastanowienia, że może mam rację. Będzie może to czasem przyczynkiem na 

przyszłość, że trzeba jednak robić dobrze od początku do końca, nawet jeżeli będzie to nieraz 

więcej kosztowało. Dziękuję wszystkim radnym i Panu Przewodniczącemu za pracę. Dziękuję 

wszystkim kierownikom referatów gminy, Pani Skarbnik i Panu Mateuszowi. Czas pokaże na 

przyszłość, czy dobrze się wywiązywaliśmy ze swojej pracy. Życzę wszystkim radnym, którzy 

kandydują, aby zostali wybrani. Może to było przyczynkiem tej Rady, że było dziewięciu 

nowych radnych, którzy się uczyli. Pan Burmistrz się uczył. Kolejni radni, którzy zostaną 

wybrani, będą wiedzieli, jak to funkcjonuje. Dziękuje dyrektorom placówek oświatowych, 

gdyż znaczna część budżetu gminy przeznaczana jest na oświatę. Życzy, aby szkoły rozwijały 

się w nowym systemie i  aby zawsze zaplanowane wydatki finansowe się spełniały. Dyrektorom 

przedszkoli życzy, aby było nowe, o które walczył. Nie bójmy się postawić nowe na przyszłość. 

Nowe to jest nowe, wiem, co to znaczy remontować. Ludzie to widzą i spostrzegają. Dziękuje 

wszystkim pracownikom administracji, kierownikom. Trzy kadencje byłem w Radzie i starałem 

się, jak mogłem swoją wiedzę, zaangażowanie Państwu przekazać, a swoją postawą godnie 
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reprezentować. Jeżeli kogoś swoim czynem lub słowem skrzywdziłem, proszę mi wybaczyć. 

Podziękowania i życzenia wszystkiego dobrego proszę przekazać wszystkim mieszkańcom. 

Dziękuję bardzo.   

 

Następnie głos zabrał Pan Zygmunt Maćkowiak, który skierował słowa podziękowania Panu 

Burmistrzowi w imieniu mieszkańców Wydartowa Pierwszego i Sowin za całokształt pracy, 

gdyż za niniejszej kadencji bardzo dużo się działo. Mieszkańcy są bardzo zadowoleni  

i dziękują.  
 

Po wypowiedzi Pana Maćkowiaka, głos zabrał sołtys Gościejewic- Pan Władysław Szalkowski, 

który wyraził słowa podziękowania radnym, Panom Burmistrzom, Pani księgowej za 

działalność na rzecz wioski, gdyż za nami nie miał się kto wstawić, ponieważ nasz radny nie 

uczęszczał na sesje. Życzę wszystkiego najlepszego i dziękuje bardzo.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Maciej Dubiel, który zwrócił się słowami: Drodzy koledzy 

i koleżanki, cztery lata minęły. Spotykamy się ostatni raz w tej kadencji 2014-2018. 

Podsumowując pozwoliłem sobie na koleżeńskie sformułowanie, ponieważ takie relacje udało 

nam się w tej kadencji wypracować i taka atmosfera przez ostatnie cztery lata panowała  

w magistracie. Było dla nas satysfakcją pracować w takim towarzystwie i służyć mieszkańcom. 

Udało nam się stworzyć kanon współpracy w samorządzie. Współpracy opartej na dialogu  

i wzajemnym szacunku. Każdy z Państwa, niezależnie z jakiego komitetu startował, miał prawo 

wypowiedzieć się, wyrazić swoje poglądy i przedstawić swoje argumenty. Nam się udało  

i myślę, że możemy sobie wszyscy wzajemnie pogratulować. Znaczna część Państwa była 

nowa, ja również byłem nowy na stanowisku. Początki na pewno nie były łatwe, uczyliśmy się. 

Nauka nie poszła w las. Mieszkańcy dostrzegają, że Bojanowo rozwija się i idzie w bardzo 

dobrym kierunku. Miejscowości się zmieniają. Słowa kieruję również do wszystkich moich 

współpracowników, z którymi miałem przyjemność współpracować przez cztery lata. 

Poznawaliśmy się i poznajemy każdego dnia. Wszystkich znam z imienia i nazwiska, ale nie 

chciałbym kogoś pominąć i kieruje do wszystkich Państwa słowa podziękowania. Dziękuję za 

wspólną pracę. Były to piękne cztery lata. Pragnę skierować słowa również do naszych 

mieszkańców, dzięki którym się tutaj znaleźliśmy, gdyż to właśnie 16 listopada 2014 roku 

mieszkańcy nas wybrali. Słowa podziękowania kieruję również w stronę naszych lokalnych 

mediów. Relacjonujecie Państwo samorządowców i pokazujecie, co się dzieje, co się zmienia, 

jak się zmienia, jakie są problemy i nad jakimi problemami dyskutujemy, za co bardzo dziękuję. 

Wszystkim Państwu bardzo dziękuję za współpracę, wsparcie i krytykę, jakże potrzebną, gdyż 

każdy z nas reprezentował swoje argumenty, swoje zdanie, aby móc czasami spojrzeć z innej 

perspektywy. Nikt z nas nie jest nieomylny. Pewnie niektóre zadania mogliśmy zrealizować 

lepiej czy inaczej, ale jestem pewien, że nasze zaangażowanie było zawsze w 100%. Dawaliśmy 

z siebie wszystko. Szanowni Państwo, mam głęboką nadzieję, że z wieloma z Was będę miał 

okazję współpracować w następnej kadencji, czego zarówno Państwu i sobie życzę. Osobom, 

które nie zdecydowały się na dalszą pracę w samorządzie, nie mówię do widzenia, ale do 

zobaczenia, gdyż drzwi urzędu będą dla Was zawsze otwarte. Wszystkim obecnym życzę 

sukcesów na innych polach, zarówno zawodowym i osobistym. Bardzo dziękuję i życzę 

powodzenia.     

 

Na zakończenie głos zabrał Przewodniczący Rady, który dodał, że cieszą życzenia, ale co 

nowego można powiedzieć, gdy wszystko co możliwe, powiedzieli poprzednicy. Wspieraliśmy 

się w różnych sprawach. Nie zawsze mieliśmy takiego samego zdania, ale wszystko było 

robione dla dobra naszej gminy i staraliśmy się wybierać najlepsze rozwiązanie. Chciałbym 

podziękować przede wszystkim za zaangażowanie oraz własne zdania wyrażane na komisjach 
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i sesjach. Życzę wszystkiego najlepszego.  

Kończąc wypowiedź, Przewodniczący Rady wspólnie z Panem Burmistrzem wyrazili słowa 

podziękowania w stosunku do lokalnych mediów za obiektywne pisanie o naszej gminie, po 

czym Pani redaktor został wręczony symboliczny kwiatek.   
 

Do pkt. 18. Zakończenie 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XLVIII sesję o godz. 1201. 
 
 
 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 
Justyna Wolsztyniak     Jarosław Bartkowiak 


